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Plac Niepodległości I 

62 035 Kórnik

INTERPELACJA

W' sprawie zwiększenia kursów autobusów na trasie Kórnik - Poznań i Poznań Kórnik.

Zwracam się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik, w imieniu swoim oraz 

mieszkańców w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów autobusów KO1MBUSU z 

Kórnika do Poznania i z powrotem. Od godziny 6:30 do godziny 9:00 autobusy są 

przeładowane (szczególnie wtedy gdy jeżdżą krótkie), oraz z Poznania do Kórnika od godziny 

15:00 do godziny 17:00. Są to godziny dojazdu mieszkańców do pracy oraz studentów i osób 

uczących się w szkołach ponadpodstawowych. W czasie, gdy dbamy o czyste powietrze 

dobrze byłoby, aby mieszkańcy komfortowo dojeżdżali do Poznania autobusem, a nie 

własnym samochodem, co spowodowałoby zmniejszenie korków i mniej zanieczyszczeń 

spalinami.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie interpelacji.

Z wyrazami szacunku

Małgorzata Skrzypczak

Radna Miasta i


